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 Надам се да Хрватска неће наставити да поставља „рампе“ Србији у наредним месецима
у процесу европске интеграције.

  Јер се показало да билатералне рампе током преговора подривају поверење у
кредибилност процеса преговора и једнако за све важећих критеријума, каже за Данас
Јадранка Јоксимовић, министарка за европске интеграције, коментаришући учестале
размирице између Србије и Хрватске. Министарка истиче да је не би изненадило да
Хрватска то учини, „али ме и не фрустрира јер знам колико би Србија и када би данас
била чланица ЕУ, и поред још много реформи које морамо да спроведемо, допринела у
многим сегментима заједничких политика Европске уније“.

  

Јадранка Јоксимовић наглашава да „ми радимо свој посао, и верујем да смо на добром
путу због бољег живота наших грађана“.

  

Игор Новаковић, директор истраживања ИСАЦ фонда, оцењује за Данас да „генерално
постоји потенцијал за блокаду, поготово око Поглавља 23 и испуњавања међусобног
споразума о заштити мањина“.

  

Према мишљењу политиколога Бобана Стојановића, „можда се може десити да Хрватска
успори поједине процесе, али значајнијих успоравања на путу Србије ка ЕУ неће бити,
пре свега, зато што ће ЕУ и државе чланице утицати на Хрватску, наравно све док
Србија буде имала подршку ЕУ и буде сарађивала по питању Косова“.
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Упитан да ли постоји могућност да ће Хрватска блокирати Србију тако што би оснажила
односе са француским председником Емануелом Макроном, који се сматра „звездом у
успону“ у ЕУ и залаже се за принцип „консолидација ЕУ пре новог проширења“, како
заговарају поједини хрватски аналитичари, Стојановић каже да „не верује да се то може
догодити“. „Француска ће на европску интеграцију утицати искључиво као држава
чланица и једна од водећих држава ЕУ, независно од тога да ли ће Хрватска да буде
савезник Макрону“, сматра наш саговорник.

  

На јучерашњој заједничкој конференцији за новинаре са француским сенатором
Оливејом Кадиком председник Србије Александар Вучић рекао је да „очекујемо
француског председника почетком децембра у Београду“ и оценио да је то „веома
важна посета за Србију“. Вучић је рекао да је са Кадиком разговарао о дијалогу
Београда и Приштине, „о томе колико би лековито за све нас било да имамо дугорочни
мир и стабилност која би значила бољи живот, бољу економију и улазак Србије и других
земаља у ЕУ, а од Кадика смо добили пуну подршку на путу европских интеграција“,
пренео је ФоНет.

  

Француски сенатор је поручио да „треба ценити напоре које је Србија уложила да би се
прикључила ЕУ“. Он је изразио захвалност Вучићу што је посетио Француску и
разговарао са председником Макроном, „што је омогућило да се француски поглед и
доживљај стања на Балкану унапреди“.

  

– Срце Европе је на Балкану… Уколико ЕУ остави Балкан ван својих груди, остаће без
срца… Чекамо вас са великим нестрпљењем, казао је Кадик.

  

„Чија се застава вијорила у Книну“

  

„Вербални рат“ српских и хрватских званичника настављен је, подсетимо, када је
хрватска председница Колинда Грабар Китаровић у понедељак рекла, реагујући на
изјаву српског председника на Косову, да се „Хрватска застава вијорила у Книну и пре
његовог говора и да ће се вијорити и убудуће. Вучић је у говору у Косовској Митровици,
између осталог, навео да се „данас у Книну вијори хрватска шаховница које тамо никад
није било“.
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(Данас)
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